

## 修訂管限註冊證明商標的使用的規例

商標註冊處處長收到根據《商標條例》(第559章)附表4第11條提出修訂管限使用下列註冊證明商標的規例的申請。擬修訂的規例的文本可於以下網址查閱http://ipsearch.ipd.gov.hk/hkipjournal/01022013/hkipj 01022013 amend regulations cert 00019 87035.pdf。

根據《商標規則》(第559章附屬法例)第102(3)條,任何聲稱受有關修訂影響的人,可在本公告公布的日期後的三個月內,採用表格第T6號提交反對通知。(例如,若果公布日期爲2003年4月4日,則該三個月的最後一日爲2003年7月4日。)反對通知須載有反對理由的陳述,該陳述尤須解釋反對人會如何受該項修訂影響,以及反對人為何認為該項修訂會違反《商標條例》附表4第7(1)或(2)條。反對人須在提交反對通知的同時,將該通知的副本送交有關註冊證明商標的擁有人。

根據《商標規則》第95條,提交反對通知的時限不得延展。

## AMENDMENT OF REGULATIONS GOVERNING THE USE OF REGISTERED CERTIFICATION MARK(S)

The Registrar of Trade Marks has received an application filed under section 11 of Schedule 4 to the Trade Marks Ordinance (Cap. 559) for amendment of the regulations governing the use of the following registered certification mark(s). The amended regulations as proposed may be inspected at the following URL address

http://ipsearch.ipd.gov.hk/hkipjournal/01022013/hkipj 01022013 amend regulations cert 00019 87035.pdf.

Under rule 102(3) of the Trade Marks Rules (Cap. 559 sub. leg.), any person claiming to be affected by the amendment may, within 3 months after the date of this publication, file a notice of opposition on Form T6. (For example, if the publication date is 4 April 2003, the last day of the 3-month period is 4 July 2003.) The notice of opposition shall include a statement of the grounds of opposition, which statement shall, in particular, explain how the opponent would be affected by the amendment and why in the opponent's opinion the amendment would be contrary to section 7(1) or (2) of Schedule 4 of the Trade Marks Ordinance. The opponent shall, at the same time as he files the notice of opposition, send a copy of it to the owner of the registered certification trade mark in question.

It should be noted that under rule 95 of the Trade Marks Rules, extension of time cannot be allowed for filing the notice of opposition.

[111] 註冊編號: 300730890

Trade Mark No.:

[540] 商標: GAMING LABS CERTIFIED

Mark:

[571] 商標描述: --

**Mark Description:** 

[730] 擁有人姓名/名稱、 GAMING LABORATORIES INTERNATIONAL, LLC

地址: 600, AIRPORT ROAD, LAKEWOOD,

Owner's Name, Address: NEW JERSEY 08701,

UNITED STATES OF AMERICA

[740/ 擁有人的送達地址: BOASE COHEN & COLLINS 750] **Owner's Address for** 2303-7 DOMINION CENTRE

Owner's Address for 2303-7 DOMINION CENTRE, Service: 43-59 QUEEN'S ROAD EAST,

HONG KONG.

[511] 類別編號: 28

**Class No.:**